



TERMS AND CONDITIONS OF "DRIVE MORE VIGUS PRO AND WIN BHPetrol VOUCHER" CONTEST

SECTION A: Duration & Eligibility:

1. This **"DRIVE MORE VIGUS PRO AND WIN BHPetrol VOUCHER"** ("Contest") is organized by Angka-Tan Motor Sdn. Bhd. (Company No.: 198201006056 (085810-A)) ("Organizer") and shall be held from 10th August 2023 at 12.00 a.m. to 31st December 2023 11.59 p.m. ("Contest Period") subject to the terms and conditions contained hereunder ("Terms and Conditions").

2. This Contest is open to all Malaysian individual with a valid driving license who is aged **EIGHTEEN (18)** years old and above and must not be a bankrupt or subject to a pending bankruptcy proceeding **except for** the following persons:

- The existing employees of the Organizer (including its subsidiaries, its parent company i.e. Wawasan TC Holdings Berhad ("WTCH") and its related companies within the WTCH group);
- The Organizer's appointed dealers in respect of the Vehicles (as defined below), sales promotion agencies, advertising agencies, media agencies, creative agencies, printer suppliers (including its vendors and suppliers who are directly involved with this Contest); and
- The immediate family members of the persons referred to above.

3. For the avoidance of doubt, **"immediate family members"** shall mean children (including the adopted children), parents (including the step-parents and parents-in-law), spouses, brothers and sisters (including the step-brothers, brothers-in-law, step-sisters and the sisters-in-law).

4. By participating in this Contest, the participants have agreed to be bound by the Terms and Conditions of this Contest and any decision of the Organizer in relation to this Contest. The decision of the Organizer shall be final, conclusive and binding. No correspondence, enquiries, challenge, discussion, appeals or objections in respect of any decision or determination made by the Organizer for this Contest will be entertained.

SECTION B: Contest Mechanics & Submission of Contest Entries:

6. To participate in this Contest, the participants shall **WITHIN AND DURING THE CONTEST PERIOD:-**

(a) have completed ONE (1) test drive of any JMC Vigus Pro model vehicle ("Vehicle") from the Organizer or any one of the Organizer's authorized dealers ("**JMC Test Drive Participant**"); and/or

(a.1) complete and answer all questions as set out by the Organizer ("**Quiz**") together with their slogan in the contest form as set out in **APPENDIX A** herein ("**Contest Form**"); and

(a.2) submit the duly completed Contest Form together with a photocopy of the Malaysia identity card and driving license to the Organizer or the Organizer's authorized dealers.

(b) have purchased ONE (1) unit of any JMC Vigus Pro model vehicle from the Organizer or any one of the Organizer's authorized dealers ("**JMC Buyer Participant**");

(b.1) register the Vehicle in the participant's name under private individual vehicle registration;

(b.2) complete and answer all questions as set out by the Organizer together with their slogan in the Contest Form; and

(b.3) submit the duly completed Contest Form together with a photocopy of the Vehicle's registration card and Malaysia identity card to the Organizer or the Organizer's authorized dealers as set out in **APPENDIX A** herein.

7. Any submission of the Contest Form after the Contest Period will not be entertained in any way.

8. Each participant shall be entitled to submit only ONE (1) Contest Form for Vehicle's test drive completed at each one (1) showroom. Each participant shall be entitled to submit only TEN (10) Contest Forms for each one (1) unit of Vehicle purchased during the Contest Period. Multiple entries are permitted; however, each participant shall be entitled to win **ONE (1)** prize only.

SECTION C: Prize:

9. There shall be **ONLY SIXTEEN (16)** Winners ("**Winner**") for this Contest.

10. The Winner will be entitled to either **BHPetrol Voucher** with value worth **RM2,000.00** ("**Grand Prizes**") or **BHPetrol Voucher** with value worth **RM500.00** ("**Special Prizes**") (Grand Prizes and Special Prizes shall hereinafter collectively referred to "**Prize(s)**"). Winner who is based in Sabah and Sarawak will be awarded with BHPetrol ePoints with the same value worth of the Prize won.

Grand Prizes are open to the Winners who are JMC Buyer Participants, whereas Special Prizes are open to the Winners who are either JMC Test Drive Participants or JMC Buyer Participants.

11. The Prizes are given on an "as is" basis.

12. The Organizer shall have its absolute right to determine the location for the redemption of the Prize(s) ("**Prize Redemption Location**").

13. The Winners must and undertake to adhere to the terms and conditions set by the Organizer or as notified by the Organizer in respect of the redemption of the Prizes. Failure by the Winners to redeem the Prizes due to any reason whatsoever within thirty (30) days from date of announcement of the Winners ("**Stipulated Period**") shall be deemed to have forfeited the Prizes ("**Forfeited Prizes**") and the Organizer reserves its absolute discretion to deal with the Forfeited Prizes as the Organizer deems fit without any prior notification to the Winners and the Organizer shall not be liable for any compensation to the Winner in respect of the Forfeited Prizes.

14. The Organizer reserves the right at its absolute discretion to substitute the Prizes with another prize of similar value at any time without prior notice to the participants. All Prizes are non-transferable, non-refundable and non-exchangeable for cash or for any other prizes.

SECTION D: Winner Selection Process:

15. The Winners will be selected based on the participant who has the highest number of correctly answered questions for the Quiz and with the best slogan submitted in the Contest Form.

16. In the event that there is a tally among the highest number of correctly answered questions for the Quiz, the Winners shall be selected based on the best slogan by the Organizer at its sole discretion. The Organizer may judge the best slogan based on the creativity, originality, exclusiveness, relevance and/or any such other factors as the Organizer deems suitable.

17. The Winners will be notified via telephone at the number as provided in the Contest Form, wherein the Winner will be required to answer **THREE (3)** questions from the Organizer to verify his/her identity. Should the first attempt to call the Winner fails, (i.e. no reply, telephone number not in service or no connection etc.), another **THREE (3)** attempts will be made within the next **TWENTY-FOUR (24)** hours of the first telephone call. Where all such further attempts are unsuccessful or the Winner fails to verify his/her identity during the telephone call, the Organizer reserves the right to select the next participant as the Winner. The Organizer shall not be responsible for any inaccurate and/or incomplete details provided by the Winner in the Contest Form and shall not be held liable in the event that (i) the Winner fails to verify his/her identity for whatever reason; and/or (ii) the Winner cannot be contacted for whatever reason.

18. The Winners of this Contest will be announced in the following manner:

The Winners of this Contest will be announced, at the Organizer's sole discretion, either through social media that includes Facebook, Instagram and/or conventional communication platform i.e. press release. All participants are responsible to keep a lookout for the aforementioned announcements in the said media/ platforms.

SECTION E: Contest Prizes Redemption:

19. The Prizes must be claimed by the Winners in person at the Prizes Redemption Location within the Stipulated Period. The Winners shall produce his/her original Malaysian identity card and the official winner announcement letter issued by the Organizer ("**Winner Announcement Letter**") for verification when claiming the Prizes.

20. Under special circumstances and subject to the absolute discretion of the Organizer, a Winner may nominate an authorized representative to collect the Prize on his/her behalf. The authorized representative shall be required to present the original written authorization letter signed by the Winner, the Winner Announcement Letter and a photocopy of Malaysian identity card of each the Winner and the original identity card of the authorized representative as proof when collecting the Prize on behalf of the Winner, and in this regard, the Organizer shall not be responsible for any consequences once the Prize is collected by the authorized representative of the Winner.

21. The Prizes, when accepted by the Winners, shall be entirely at the risk of the Winners. To the fullest extent permitted under the law, the Organizer hereby disclaims any and all express or implied warranties in connection with the Prizes and including without limitation, any implied warranty of merchantability or fitness for a particular purpose and implied warranties arising from the course of dealing or course of performance, personal injury, death, property damage and claims based on publicity rights, defamation, or invasion of privacy. The Winners shall liaise directly with BHPetrol Malaysia / Boustead Petroleum Marketing Sdn Bhd (Company No: 196401000488 (5783-TJ)) on any matters related to the products and/or services purchased using the Prizes.

22. The participants and the Winners shall be solely responsible for all costs, charges, fees and/or expenses that they incur in relation to this Contest including transportation, accommodation, sustenance and any other costs in relation to the collection and redemption of the Prizes.

SECTION F Personal Information of the Participants:

23. For the purpose of this Contest, the participants will be required to submit personal information including, without limitation, full name, address, telephone number, email address or other such information ("**Personal Data**") to the Organizer.

24. The Organizer will collect and manage any Personal Data obtained from the participants in accordance with **Personal Data Protection Act 2010**.

25. The Organizer collects the Personal Data to (i) process the participant's contest entry(ies) for the purposes of this Contest; and (ii) communicate with the participants, for the purposes of this Contest. The Organizer may also use the Personal Data for direct marketing purposes.

26. By providing your Personal Data to the Organizer and participating in this Contest, the participant shall be deemed to have consented for his/her Personal Data being processed by the Organizer and/or its third party service provider and business partners to implement this Contest and agreed that the Organizer may take photos of the Winners and reserves the right to use the Winner's names, photographs and/or testimonial for purposes of publicity and/or advertising without further compensation and/or prior notice.

27. A participant has the right, at any time, to:

- withdraw his/her consent by notice for the use of the Personal Data;
- request for any correction/ updates of the Personal Data; or
- raise any general queries regarding the use of his/her Personal Data;

by contacting the Organizer via email at atm.marketing@wawasan.com

28. Any withdrawal of the participant's consent for the use of his/her Personal Data for this Contest shall be made within the Contest Period. In such event, the participant shall be deemed to have withdrawn from this Contest.

SECTION G: Governing Law and Jurisdiction:

29. The Terms and Conditions are governed by the laws of Malaysia and any dispute arising out of or in connection with them shall subject to the exclusive jurisdiction of the courts in Malaysia.

SECTION H: Other Terms & Conditions:

30. The Organizer reserves the right to, without prior notice, disqualify a participant, withdraw/ cancel any Prize won by the participant and/ or take any action it deems necessary against the said participant in the following circumstances:

- if the participant is found to be ineligible at any point of time during or after the Contest Period;
- if the participant failed to comply with any of the Terms and Conditions of this Contest;
- if the participant submitted incomplete, inaccurate or misleading information to the Organizer;
- if the participant is found or suspected to be tampering with this Contest or its entry submission process; and/or
- if the participant is found or suspected to be undermining the operation and administration of this Contest by fraud, cheating or deception.

In such event, the participant shall indemnify the Organizer against all costs, expenses and losses arising out of the action taken by the Organizer under this clause.

31. The Organizer makes no guarantee of the error free and/or uninterrupted of this Contest and will not in any manner whatsoever be held responsible for any data loss, interruption, errors that may interfere with the ability to participate.

32. The Terms and Conditions are provided in English, Bahasa Malaysia and Chinese languages. In the event of any inconsistencies between the different language versions or ambiguities with any language or word used in any of the language version, the English version of the Terms and Conditions shall prevail.

33. The Organizer reserves the absolute right to change, amend, delete and/or add to the Terms and Conditions without prior notice and without assigning any reasons thereof and any such changes, amendments, deletions and/or additions shall be effective upon the posting of the revised Terms and Conditions of this Contest at www.jmcmalaysia.com or the JMC Malaysia Facebook page. By participating and continuing to participate in this Contest, the participants agree to be bound by the Terms and Conditions including any such changes, amendments, deletions and/or additions as may be amended from time to time.

34. The Organizer reserves the sole and absolute right to alter or terminate this Contest or any part thereof including all the Terms and Conditions contained herein without giving any prior notice and no compensation in cash, credit or in kind shall be given.

35. The Organizer shall not be liable for any losses and/or damages which may be suffered by the participants, Winners and/or any other party resulting from and/ or arising out of or in connection with this Contest and/or the Prizes given under this Contest.

TERMA DAN SYARAT-SYARAT PERADUAN "PANDU UJI VIGUS PRO DAN MENANGI BAUCER BHPETROL"**BAHAGIAN A: Tempoh & Kelayakan:**

1. PERADUAN "PANDU UJI VIGUS PRO DAN MENANGI BAUCER BHPETROL" ("Peraduan") ini dianjurkan oleh Angka-Tan Motor Sdn. Bhd. (Nombor Syarikat: 198201006056 (085810-A)) ("Penganjur") dan akan berlangsung dari 10 Ogos 2023 pada 12.00 pagi hingga 31 Disember 2023 pada 11.59 malam ("Tempoh Peraduan") tertakluk kepada terma dan syarat-syarat yang terkandung di bawah ("Terma dan Syarat").
2. Peraduan ini terbuka kepada semua individu warganegara Malaysia yang memiliki lesen memandu yang sah dan berumur Lapan Belas (18) tahun ke atas dan tidak boleh merupakan seorang mufis atau sedang dalam prosiding mufis yang tertangguh, kecuali bagi individu-individu berikut:
 - (a) Kakitangan Penganjur yang sedia ada (termasuk anak-anak syarikatnya, syarikat induknya iaitu Warisan TC Holdings Berhad ("WTC") dan syarikat berkaitannya dalam kumpulan WTC);
 - (b) Wakil pengedar kenderaan yang dilantik oleh Penganjur (sebagaimana yang ditakrifkan di bawah), agensi promosi jualan, agensi pengiklanan, agensi media, agensi kreatif, pembekal pencetak (termasuk penjual dan pembekal yang terlibat secara langsung dalam Peraduan ini); dan
 - (c) Ahli keluarga terdekat individu-individu yang disebutkan di atas.
3. Bagi mengelakkan keraguan, "ahli keluarga terdekat" bermaksud anak-anak (termasuk anak angkat), ibu bapa (termasuk ibu-bapa tiri dan ibu-bapa mertua), pasangan, saudara-mara (termasuk abang/adik lelaki ipar, abang/adik lelaki tiri, kakak/adik perempuan ipar dan kakak/adik perempuan tiri).
4. Dengan mengambil bahagian dalam Peraduan ini, peserta bersetuju untuk terikat dengan Terma dan Syarat Peraduan ini serta sebarang keputusan Penganjur berkaitan dengan Peraduan ini. Keputusan Penganjur adalah mutlak, konklusif dan terikat. Sebarang surat-menyurat, pertanyaan, cabaran, perbincangan, rayuan atau bantahan berkaitan dengan keputusan atau penentuan yang dibuat oleh Penganjur bagi Peraduan ini tidak akan dilayan.

BAHAGIAN B: Mekanisme Peraduan & Cara Penyertaan:

6. Untuk mengambil bahagian dalam Peraduan ini, peserta perlu SEMASA DALAM TEMPOH PERADUAN:-
 - (a) melengkapkan SATU (1) pandu uji mana-mana model kenderaan JMC Vigus Pro ("Kenderaan") dari Penganjur atau mana-mana wakil pengedar yang dilantik oleh Penganjur ("Peserta Ujian Pandu JMC"); dan/atau
 - (a.1) melengkapkan dan menjawab semua soalan yang ditetapkan oleh Penganjur ("Kuis") berserta slogan mereka dalam borang Peraduan seperti yang dinyatakan dalam LAMPIRAN A di sini ("Borang Peraduan"); dan
 - (a.2) serahkan Borang Peraduan yang telah lengkap diisi berserta salinan kad pengenalan Malaysia dan lesen memandu kepada Penganjur atau pengedar yang dilantik oleh Penganjur.
 - (b) membeli SATU (1) unit mana-mana model kenderaan JMC Vigus Pro dari Penganjur atau mana-mana pengedar yang dilantik oleh Penganjur ("Peserta Pembeli JMC");
 - (b.1) mendaftarkan Kenderaan di bawah nama peserta mengikut pendaftaran kenderaan individu persendirian;
 - (b.2) melengkapkan dan menjawab semua soalan yang ditetapkan oleh Penganjur berserta dengan slogan mereka dalam Borang Peraduan; dan
 - (b.3) serahkan Borang Peraduan yang telah lengkap diisi berserta salinan kad pendaftaran Kenderaan dan kad pengenalan Malaysia kepada Penganjur atau pengedar yang dilantik oleh Penganjur seperti yang dinyatakan dalam LAMPIRAN A di sini.
7. Sebarang penyerahan Borang Peraduan selepas tamat Tempoh Peraduan tidak akan dilayan.
8. Setiap peserta dibenarkan untuk menyerahkan hanya SATU (1) Borang Peraduan bagi setiap pandu uji kenderaan yang telah dilengkapi di setiap (1) bilik pameran. Setiap peserta dibenarkan menyerahkan hanya SEPULUH (10) Borang Peraduan bagi setiap (1) unit kenderaan yang dibeli dalam Tempoh Peraduan. Penyertaan ulangan dibenarkan; namun, setiap peserta hanya berhak untuk memenangi satu (1) hadiah sahaja.

BAHAGIAN C: Hadiah:

9. HANYA akan ada ENAM BELAS (16) Pemenang ("Pemenang") untuk Peraduan ini.
 10. Pemenang akan menerima sama ada Bucer BHPetrol bernilai RM2,000.00 ("Hadiah Utama") atau Bucer BHPetrol bernilai RM500.00 ("Hadiah Istimewa") (Hadiah Utama dan Hadiah Istimewa akan selanjutnya dirujuk sebagai "Hadiah"). Pemenang dari Sabah dan Sarawak akan diberikan BHPetrol ePoints dengan nilai yang sama bagi Hadiah yang dimenangi.
 11. Hadiah Utama terbuka kepada Pemenang yang merupakan Peserta Pembeli JMC, manakala Hadiah Istimewa terbuka kepada Pemenang yang merupakan Peserta Pandu uji JMC atau Peserta Pembeli JMC.
 12. Hadiah diberikan atas dasar "sediaan".
 13. Pihak Penganjur berhak untuk menentukan lokasi untuk menebus Hadiah ("Lokasi Penebusan Hadiah").
 14. Para Pemenang perlu mematuhi kepada terma dan syarat yang telah ditetapkan oleh Penganjur atau seperti mana yang telah dimaklumkan oleh Penganjur mengenai maklumat untuk penebusan Hadiah. Kegagalan Pemenang untuk menebus Hadiah atas apa-apa sebab dalam tempoh tiga puluh (30) hari dari tarikh pengumuman Pemenang ("Tempoh Yang") akan dianggap sebagai penyalahgunaan Hadiah yang telah dibatalkan ("Hadiah-hadiah yang Dilucutkan") dan pihak Penganjur berhak untuk menggunakan budi bicara mutlak untuk menguruskan Hadiah yang terbalat dengan cara yang sesuai tanpa perlu memaklumkan kepada Pemenang. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab untuk sebarang pampasan kepada Pemenang berkenaan dengan Hadiah-hadiah yang Dilucutkan.
 15. Pihak Penganjur berhak menggunakan budi bicara mutlak untuk menggantikan Hadiah dengan hadiah yang mempunyai nilai yang hampir sama pada bila-bila masa sahaja tanpa memberikan notis awal kepada peserta. Semua Hadiah tidak boleh dipindah milik, tidak boleh dipulangkan, dan tidak boleh ditukar dengan wang tunai atau hadiah yang lain..

BAHAGIAN D: Proses Pemilihan Pemenang:

15. Pemenang akan ditentukan berdasarkan peserta yang menjawab kuis dengan betul yang paling banyak dan menulis slogan yang terbaik dalam Borang Peraduan.
16. Sekiranya terdapat lebih dari seorang peserta yang memperolehi markah tertinggi yang sama dalam menjawab kuis, pihak Penganjur akan menentukan Pemenang berdasarkan slogan yang terbaik dengan menilainya berdasarkan kreativiti, keaslian, eksklusif, kesesuaian dan/atau factor yang lain yang dianggap sesuai.
17. Pemenang akan dihubungi melalui nombor telefon yang diberikan kepada Pemenang yang diberikan pada Borang Peraduan, di mana Pemenang perlu menjawab TIGA (3) soalan dari pihak Penganjur sebagai pengesahan identiti mereka. Jika cubaan pertama untuk hubungi Pemenang gagal, (i.e. tiada tindak balas, nombor telefon tiada dalam perkhidmatan atau tiada sambungan etc.) TIGA (3) cubaan lagi akan dilakukan dalam masa DUA PULUH EMPAT (24) JAM dari panggilan yang pertama. Jika semua cubaan tidak berjaya atau Pemenang gagal untuk mengesahkan identiti mereka semasa panggilan dilakukan, pihak Penganjur berhak untuk memilih peserta lain sebagai Pemenang. Pihak Penganjur tidak akan bertanggungjawab terhadap sebarang maklumat yang tidak tepat dan/atau lengkap yang diberikan oleh Pemenang di dalam Borang Peraduan dan tidak akan bertanggungjawab sekiranya (i) Pemenang gagal untuk mengesahkan identiti mereka atas apa-apa sebab, dan/atau (ii) Pemenang tidak dapat dihubungi atas apa-apa sebab
18. Para Pemenang Peraduan ini akan diumumkan seperti di bawah:
Pemenang-pemenang Peraduan ini akan diumumkan, atas budi bicara Penganjur, sama ada melalui media sosial yang termasuk Facebook, Instagram dan/atau platform komunikasi konvensional iaitu siaran akhbar. Semua peserta bertanggungjawab untuk memantau pengumuman di media/platform yang disebutkan.

BAHAGIAN E: Penebusan Hadiah Peraduan:

19. Hadiah mestilah dituntut oleh Pemenang secara individu, di Lokasi Penebusan Hadiah dalam Tempoh yang ditetapkan. Pemenang harus menyediakan kad pengenalan Malaysia yang asli dan surat rasmi pengumuman pemenang yang dikeluarkan oleh Penganjur ("Surat Pengumuman Pemenang") untuk pengesahan apabila Pemenang menuntun Hadiah.
20. Dalam keadaan khas dan tertakluk pada budi bicara mutlak pihak Penganjur, Pemenang dibenarkan untuk melantik wakil yang disahkan untuk mengambil Hadiah bagi pihak mereka. Wakil yang disahkan perlu memberikan surat kebenaran yang dilanda tandatangan oleh Pemenang dan salinan kad pengenalan Pemenang dan juga wakil tersebut sebagai bukti pengambilan Hadiah bagi pihak Pemenang. Penganjur tidak akan bertanggungjawab atas sebarang akibat setelah Hadiah diterima oleh wakil sah Pemenang.
21. Hadiah, apabila diterima oleh Pemenang risiko perlu ditanggung sepenuhnya oleh Pemenang. Penganjur dengan ini menolak sebarang dan semua jaminan tersurat atau tersirat berkaitan dengan Hadiah dan termasuk tanpa batasan, apa-apa jaminan tersurat atau kebolehdagangan atau kesesuaian untuk tujuan tertentu dan jaminan tersurat yang timbul dari perjalanan atau prestasi, kecederaan diri, kematian, kerosakan harta benda, dan tuntutan berdasarkan hak publisiti, fitnah, atau pencerobohan privasi. Pemenang dikehendaki berhubung terus dengan BHPetrol Malaysia/ Boustead Petroleum Marketing Sdn Bhd (Nombor Syarikat: 19640100488 (5783-T)) berkenaan dengan sebarang perkara yang berkaitan dengan produk dan/atau perkhidmatan yang dibeli menggunakan Hadiah.
22. Semua kos, caj, bayaran dan/atau perbelanjaan yang berkaitan dengan Peraduan ini termasuk pengangkutan, tempat penginapan, makan dan minum, dan kos-kos lain berkaitan dengan dan penebusan Hadiah perlu ditanggung dan tanggungjawab Pemenang itu sendiri.

BAHAGIAN F: Maklumat Peribadi Peserta:

23. Peserta perlu memberikan maklumat peribadi termasuk, tanpa had, nama penuh, alamat e-mel atau maklumat lain yang berkaitan ("Maklumat Peribadi") kepada pihak Penganjur.
24. Pihak Penganjur akan menggunakan Maklumat Peribadi yang diperolehi daripada peserta mengikut apa yang telah ditetapkan oleh Akta Perlindungan Maklumat Peribadi 2010.
25. Pihak Penganjur mengambil Maklumat Peribadi untuk (i) memproses penyertaan peraduan peserta untuk tujuan Peraduan ini; dan (ii) komunikasi dengan peserta, untuk tujuan Peraduan. Pihak Penganjur juga mungkin menggunakan Maklumat Peribadi untuk tujuan pemasaran.
26. Dengan mengambil bahagian dalam Peraduan ini, peserta dianggap bersetuju untuk memberikan Maklumat Peribadi untuk diproses oleh pihak Penganjur dan / atau pihak ketiga yang dibenarkan untuk mengambil gambar Pemenang dan berhak menggunakan nama, gambar dan/atau testimoni Pemenang untuk tujuan publisiti dan/atau pengiklanan tanpa pampasan lanjut dan/atau notis awal.
27. Peserta berhak, pada bila-bila masa untuk:
 - (a) menarik semula kebenaran untuk penggunaan Maklumat Peribadi;
 - (b) memohon untuk pembetulan/kemas kini Maklumat Peribadi; atau
 - (c) mengemukakan sebarang pertanyaan umum mengenai penggunaan Maklumat Peribadi; dengan menghubungi pihak Penganjur melalui emel di atm.marketing@warisanc.com.
28. Sebarang penarikan semula persetujuan peserta untuk penggunaan Data Peribadi beliau/dia bagi Peraduan ini hendaklah dilakukan dalam masa Tempoh Peraduan. Sekiranya berlaku, peserta dianggap telah menarik diri dari Peraduan ini.

BAHAGIAN G: Kawalan Undang-Undang dan Bidang Kuasa:

29. Terma dan Syarat adalah ditentukan oleh undang-undang kerajaan Malaysia dan sebarang pertikaian yang timbul dan/atau berkaitan dengan merekakan akan tertakluk kepada bidang kuasa eksklusif pengadilan di Malaysia.

BAHAGIAN H: Terma & Syarat Lain-Lain:

30. Pihak Penganjur berhak dan tanpa sebarang notis, untuk membatalkan kelayakan peserta, menarik balik/membatalkan sebarang Hadiah yang dimenangi oleh peserta, dan/atau mengambil sebarang tindakan yang dianggap perlu terhadap peserta tersebut dalam keadaan berikut:
 - (a) jika peserta didapati tidak layak pada bila-bila masa semasa atau selepas Tempoh Peraduan;
 - (b) jika peserta gagal mematuhi mana-mana Terma dan Syarat Peraduan ini;
 - (c) jika peserta menyerahkan maklumat yang tidak lengkap, tidak tepat atau mengelirukan kepada Penganjur;
 - (d) jika peserta didapati atau disyaki terlibat dalam mengganggu Peraduan ini atau proses penyerahan penyertaan; dan/atau
 - (e) jika peserta didapati atau disyaki menjejaskan Pengedaran dan pentadbiran Peraduan ini dengan penipuan, menipu atau tipu muslihat.
31. Dalam kejadian sedemikian, peserta hendaklah menanggung irugi Penganjur terhadap semua kos, perbelanjaan, dan kerugian yang timbul daripada tindakan yang diambil oleh Penganjur di bawah klausa ini.
32. Pihak Penganjur tidak menjamin akan bebas dari sebarang kesilapan dan/atau gangguan dan tidak akan bertanggungjawab atas sebarang kehilangan data, gangguan, kesilapan yang boleh mengganggu kelayakan penyertaan.
33. Terma dan Syarat disediakan di dalam Bahasa Inggeris, dan juga Bahasa Cina. Sekiranya terdapat kekeliruan dengan mana-mana bahasa atau ayat yang digunakan, Terma dan Syarat versi Bahasa Inggeris akan digunakan sebagai rujukan.
34. Pihak Penganjur berhak untuk mengubah, meminda, dan/atau mengubah suai Terma dan Syarat ini pada bila-bila masa tanpa notis awal dan tanpa memberikan sebarang sebab. Sebarang perubahan, penukaran, pemindaan dan/atau pengubah suai akan dilaksanakan pada penyiaran di laman web www.jmc.com.my atau Facebook JMC Malaysia. Dengan mengambil bahagian dalam Peraduan ini, peserta bersetuju untuk mematuhi Terma dan Syarat termasuk jika ada sebarang perubahan, penukaran, pemindaan dan/atau pengubah suai yang akan dilakukan dari semasa ke semasa. Peserta dinasihatkan untuk memeriksa laman web Peraduan secara berkala untuk menyemak dan merujuk terhadap sebarang perubahan.
35. Pihak Penganjur mempunyai hak mutlak untuk mengubah atau memansuhkan Peraduan ini atau mana-mana bahagian daripadanya semua terma dan syarat yang terkandung di sini tanpa memberikan sebarang notis awal dan tidak akan diberikan pampasan dalam bentuk wang tunai, kredit, atau yang sama dengannya.
36. Pihak Penganjur tidak bertanggungjawab terhadap sebarang kerugian dan/atau kerosakan yang mungkin ditanggung oleh peserta, Pemenang, dan/atau mana-mana pihak lain yang timbul daripada dan/atau berkaitan dengan Peraduan ini.



“试驾 Vigus Pro 以赢取 BHPetrol VOUCHER” 条款与条件

A 部分：竞赛日期与资格：

1. 这项名为“试驾 Vigus Pro 以赢取 BHPetrol VOUCHER”（以下简称“竞赛”）的活动是由 Angka-Tan Motor Sdn. Bhd. (公司注册号：198201006056 (085810-A)) (以下简称“主办方”) 所举办，竞赛时间从 2023 年 8 月 10 日 00:00 时起至 2023 年 12 月 31 日 23:59 时 (以下简称“竞赛期间”)，参赛者须遵守下列所列出的条款与条件 (以下简称“条款与条件”)。
2. 本次竞赛公开给所有年满十八岁 (18) 或以上、持有有效驾驶执照的马来西亚公民参加，但破产者、正在进行破产程序的人士和以下人员，均不能参加竞赛：
 - (a) 主办方的员工 (包括子公司及关联公司)；
 - (b) 主办方的授权代理商、营业推广代理商、广告代理商、媒体代理商、创意代理商、打印机供应商 (包括直接参与本次竞赛的供应商)；
 - (c) 上述人士/个体的直系亲属。
3. 为避免疑问，“直系亲属”是指上述人士的孩子 (包括领养的孩子)、父母 (包括继父母和岳父母)、伴侣和兄弟姐妹 (包括继兄弟姐妹、儿媳、弟媳、姐夫和姐夫夫)。
4. 参赛者同意接受和遵守本竞赛所使用的条款，包括主办方的决定。主办方的决定乃最终决定，任何质疑将不予受理。

B 部分：竞赛机制与递交参赛表格：

6. 本竞赛要求参赛者在竞赛期间完成以下挑战：
 - (a) 在主办方或其授权代理商 (“JMC 试驾参与单位”) 完成一次 (1 次) JMC Vigus Pro 汽车 (“汽车”) 的试驾；以及/或
 - (a.1) 回答主办方在竞赛表格 (“竞赛表格”) 上所列出的问题 (“竞赛”) 及填写标语；
 - (a.2) 填写竞赛表格并附上马来西亚身份证及驾照执照副本，然后提交给主办方或其授权代理商。
 - (b) 向主办方或其授权代理商 (“JMC 销售参与单位”) 购买一辆 (1 辆) JMC Vigus Pro 汽车；
 - (b.1) 参赛者须于竞赛期间将汽车注册在其名下 (仅限私家车注册)；
 - (b.2) 回答主办方在竞赛表格上所列出的问题及填写标语；并且
 - (b.3) 填写竞赛表格并附上其汽车的车辆注册卡副本以及马来西亚身份证副本，然后提交给主办方或其授权代理商。(请参考附录 A)。
7. 逾期提交恕不受理。
8. 在竞赛期间，参赛者可以提交多份竞赛表格，但在一家展厅试驾一次只能获得一个 (1 个) 参赛资格；如果购买一辆汽车，则可获得十个 (10 个) 参赛资格。本竞赛允许参赛者重复参赛，但每位参赛者只能赢得一份 (1 份) 奖品。

C 部分：奖品：

9. 本次竞赛只选出十六名 (16 名) 优胜者 (“优胜者”)。
10. 优胜者将赢取价值 2,000.00 令吉的 BHPetrol VOUCHER (“特等奖”) 或价值 500.00 令吉的 BHPetrol VOUCHER (“特别奖”) (特等奖和特别奖合称为“奖品”)。位于沙巴和砂拉越的获奖者，将获得与奖品同等价值的 BHPetrol 电子积分。
- 特等奖开放给 JMC 购车参与者，而特别奖则开放给 JMC 试驾参与者和 JMC 购车参与者。
11. 所有奖品均按“原样”提供。
12. 主办方有权指定领奖地点。
13. 若优胜者因任何理由，无法在宣布优胜名单后的三十 (30) 天内兑换奖品 (“规定期限”)，则其优胜资格将被取消，奖品也将被没收 (“被没收的奖品”)。主办方有权自行处理被没收的奖品，无需事先通知优胜者，也不会向优胜者提供任何赔偿。
14. 主办方有权随时以其它同等价值的奖品替换上述奖品，无需另行通知。所有奖品均不可转让、不可退款，亦不可兑换现金。

D 部分：优胜者遴选过程：

15. 在竞赛表格的竞赛环节中回答最多问题，并且附上最佳标语的参赛者将获胜。
16. 倘若无法根据竞赛环节来确定优胜者，主办单位将会依据参赛者所提交的标语来遴选优胜者。主办方将从创意、原创性、独特性或相关性等角度选出最佳标语。
17. 主办方将按竞赛表格上所填写的电话号码通知优胜者，并要求优胜者回答三 (3) 道问题以验证身份。若第一次联络未成功 (例如：无人接听、电话号码终止服务或无法连接等情况)，主办方将在打出第一通电话后的二十四 (24) 小时内再尝试联系优胜者三 (3) 次。如果仍然无法成功联系到优胜者，主办方有权通过随机抽奖的方式选出一位参赛者作为优胜者。无论任何原因导致主办方 (i) 无法验证优胜者身份，和 (或)；(ii) 无法联系到合格优胜者，主办方都无需对此承担责任。
18. 本次竞赛的优胜者将通过以下方式公布：
主办方将自行决定公布优胜名单的方式，可能通过社交媒体，例如 Facebook、Instagram，以及通过新闻稿或 (和) 其它传统通讯平台进行公告，敬请所有参赛者留意相关公告。

E 部分：兑换竞赛奖品

19. 优胜者必须在规定期限内亲自前往主办方指定的地点领取奖品，优胜者需自行承担领奖所涉及的费用。领奖时，优胜者必须出示马来西亚身份证正本，以及由主办方发出的优胜者官方公告 (“获奖公告”) 以核实身份。
20. 在特殊情况下，优胜者可以指定一位授权代表为领奖，惟需经由主办方酌情决定。授权代表在领奖时必须出示由优胜者签署的授权书原件，以及优胜者和授权代表的马来西亚身份证副本作为验证。一旦奖品被授权代表领取，主办方将不承担任何后果。
21. 优胜者领奖后，若发生任何人身伤害、财产损失、或因版权、诽谤或侵犯隐私所引起的索赔，均由优胜者承担全部责任。主办方特此声明，拒绝对上述潜在风险作出任何明示或默示的保证。主办方对于以奖品购买的产品和 (或) 服务相关的任何事宜概不负责，优胜者须自行联系 BHPetrol Malaysia / Boustead Petroleum Marketing Sdn Bhd (公司注册号：196401000488 [5783-T])。
22. 所有与本次竞赛相关的成本、费用、收费和 (或) 开销，包括运输、住宿、膳食费以及领奖有关的其它费用，均由优胜者承担。

F 部分：参赛者的个人资料

23. 参赛者必须提交个人资料 (包括但不限于参赛者的全名、地址、电话号码、电邮等资料) (“个人资料”) 给主办方。
24. 主办方将严格遵守 (2010 年个人资料保护法) (Personal Data Protection Act 2010) 处理参赛者的个人资料。
25. 主办方出于管理本次竞赛报名、通讯及营销的目的，收集、处理并使用参赛者对本次竞赛提供的相关个人资料。
26. 当参赛者向主办方提供个人资料并参与本次竞赛时，即被视为已同意主办方及其第三方服务供应商和商业伙伴处理其个人资料。参与者也同意主办方可能会拍摄优胜者的照片，并保留使用优胜者的姓名、照片和 (或) 意见进行宣传 (或) 广告的权利，无需额外补偿和 (或) 事先通知。
27. 参赛者有权随时发送邮件至 atm.marketing@warisantc.com，向主办方要求：
 - (a) 撤回使用及披露其个人资料同意；
 - (b) 更改或更新个人资料；或
 - (c) 对其个人资料的使用提出质疑。
28. 撤回使用及披露其个人资料的同意权，均视为退出竞赛，参赛者最迟应在竞赛期间截止前就其意愿，通知主办单位。
28. 撤回使用及披露个人资料的同意，均视为退出竞赛。参赛者最迟应在竞赛期限截止前，就其意愿，通知主办方撤回相关个资。

G 部分：适用法律和司法管辖：

29. 本次竞赛条款，以及由此引起的或与之相关的任何争议或主张，均受到马来西亚法律据此解释及管辖。

H 部分：其它条款与条件：

30. 只有符合本竞赛条款的参赛者才有资格获得奖品。主办单位保留取消不能遵守“竞赛条款”及/或提交不完整或不准确竞赛表格，及/或被发现或被怀疑篡改竞赛表格提交程序，及/或被发现或被怀疑以欺诈、蒙骗或欺骗的手法破坏竞赛的运作的参赛者的资格的权利，且另行通知。
31. 主办方不能保证本次竞赛的过程中，不会出现错误或中断；对于资料丢失、中断或失误等可能干扰参赛资格之风险，主办方也无需承担任何责任。
32. 本次竞赛的条款与条件，各有中、英、巫三个版本，三个版本若出现任何歧义，概以英文版本为准。
33. 主办方保留绝对的权利，在不提前通知的情况下更改、修订或删除本次竞赛之条款与条件，无需给予任何理由。任何变更、修订或删除的条款与条件，将在本次竞赛官网 www.jmcmalaysia.com 或 JMC Malaysia 面子书专页上即时发布与生效。通过参与并继续参加本次竞赛，参赛者同意受到相关条款与条件的约束，包括可能随时进行的任何更改、修订和增删的内容。
34. 主办方保留唯一和绝对的权利，可在不提前通知的情况下，修改或终止本次竞赛或其中的任何部分，包括条款与条件，并且不会提供任何现金、折抵或实物形式的补偿。
35. 主办方对参赛者、优胜者和 (或) 任何其他方，因本次竞赛和 (或) 在本次竞赛下获得的奖品而遭受的任何损失和 (或) 损害，概不负责。



BHPETROL VOUCHERS WORTH RM20,000

Please select the correct answer for the questions below

- What is the Vigus Pro's Transmission Type?
 ZF 8-speed AT with manual shift mode Xtronic CVT*
- How fuel-efficient is the Vigus Pro?
 7.8L/100KM 9.2L/100KM
- What is the Vigus Pro's Brake System (Front/Rear)?
 Ventilated Disc Brake Front Ventilated/Rear Drum

Please answer the following:

Describe your BEST driving experience with the Vigus Pro.

JMC VIGUS PRO _____

(not more than 20 words)

By submitting this form I agree to all of the Terms and Conditions of this contest. *Saya bersetuju kepada semua Terma & Syarat yang tertera dengan penyertaan saya dalam peraduan ini.* 我同意主办单位的活动规则，并确认所提交资料均正确无误。 :

Full Name / Nama Penuh / 全名 : _____

New IC No. / No. Kad Pengenalan Baru / 新身份证号码 : _____

Handphone No. / No. Telefon / 手机号码 : _____

Email Address / Emel / 电邮 : _____

Participation / Penyertaan / 参与 : Purchased / Dibeli / 已购买 Test Drive / Pandu Uji / 已试车

Showroom / Bilik Pameran / 展示中心 : _____

Company Stamp / Cap syarikat / 零售中心店章

Participant's signature / Tandatangan Peserta / 顾客签名

Sales Advisor / Penasihat Jualan / 销售顾问 : _____

Date / Tarikh / 日期 : _____

Test Drive Participation | Sertai Pandu Uji | 试驾参与者

Attach photocopy of participant's IC & driver license with completed contest form and drop them into the lucky draw box. *Lampirkan salinan fotokopi IC peserta dan lesen memandu bersama borang pertandingan yang lengkap dan masukkan ke dalam kotak cabutan bertuah.* 完成竞赛表格后，请将参与者的身份证和驾驶执照复印件一起附上，并投入幸运抽奖箱。

Buyers Participation | Sertai Pembelian | 购车参与者

Attach photocopy of participant's IC & car purchase registration card with completed contest form and drop them into the lucky draw box. *Lampirkan salinan fotokopi IC peserta dan kad pendaftaran pembelian kereta bersama borang pertandingan yang lengkap dan masukkan ke dalam kotak cabutan bertuah.* 完成竞赛表格后，请将购车者的身份证和车辆购买登记卡复印件一起附上，并投入幸运抽奖箱。

